
 

                                                Protokołu posiedzenia nr 77/2023  

        Komisja Gospodarki Komunalnej RM 

 w dniu 22 lutego 2023  

Obrady rozpoczęto 22 lutego 2023 o godz. 15:30, a zakończono o godz. 16:43 tego samego  

      dnia. 

Skład Komisji – 8 radnych z uchwałą Rady Miejskiej – lista obecności stanowi zał. nr 1       

do protokołu. 

Obecni: 

1. Baranowski Jerzy 

2. Buraczek Zenon 

3. Czech Wioletta 

4. Gajek Marzena 

5. Mitros Edward 

6. Niedźwiecki Andrzej 

7. Szymański Ryszard Teodor 

8. Zarecki Władysław 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:  

Burmistrz Miasta - Ryszard Niedziółka 

Zastępca  Burmistrza – Maciej Wróbel  

Sekretarz Miasta – Halina Kuriata  

Skarbnik Miasta – Kamila Wybraniec  

Przedstawiciel Platformy Obywatelskiej- Zbigniew Homza 

Komendant Straży Miejskiej - Justyna Tomaszewska Kozioł 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej – Katarzyna Hoszkiewicz 

Naczelnik Wydziały Infrastruktury Komunalnej i Ochrony Środowiska – Monika Bepirszcz 

Wingrowicz 

Prezes Miejskich Wodociągów i Kanalizacji – Wiesław Prusiuk 

Dyrektor Muzeum im. Wojciecha Kętrzyńskiego w Kętrzynie - Marta Wojciechowska. 

Dyrektor Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Kętrzynie – Krzysztof Krupienik  

Kierownik Centrum Opiekuńczo – Mieszkalne- Kętrzyński Dom Wsparcia - Marzena Utko   

Pracownik Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych – Joanna Śmiałek 

1. Otwarcie posiedzenia. 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Gospodarki Komunalnej RM 

Wioletta Czech, która powitała zebranych i stwierdził prawomocność obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

Następnie przewodnicząca komisji przedstawiła poniższy porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Opinia w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na terenie 

Kętrzyna lub innej gminy Powiatu Kętrzyńskiego jednostki wojskowej  

4. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2023r.  

5. Informacja o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2022r.  

6. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2022r.  

7. Analiza i ocena informacji z funkcjonowania Straży Miejskiej za 2022r.  

8. Opinia projektu uchwały w sprawie: 8.1 uchwalenia programu osłonowego 

„Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023.  



8.2 zmiany uchwały nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 

2019 r. w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych.  

8.3 ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 208124N ulicy Ogrodowej.  

8.4 określenia przepisów porządkowych obowiązujących w publicznym transporcie 

zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn.  

8.5 udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego – 

Gospodarka Odpadami.  

8.6 zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie 

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-

2034.  

8.7 zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023.  

8.8 rozpatrzenia wniosku o poparcie przez Radę Miejską w Kętrzynie petycji 

Stowarzyszenia Aktywne Mazury skierowanej do Ministra Infrastruktury.  

9. Informacje, zapytania i wolne wnioski.  

10. Przyjęcie protokołu nr 76/2023.  

11. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Ryszard Teodor Szymański, Władysław Zareck 

 

3.Opinia w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na terenie 

Kętrzyna lub innej gminy Powiatu Kętrzyńskiego jednostki wojskowej. 

Przedstawiciel Platformy obywatelskiej Zbigniew Homza, przedstawił stanowisko 

dotyczące zlokalizowania na terenie Kętrzyna lub innej gminy Powiatu Kętrzyńskiego 

jednostki wojskowej poinformował, że pomysł zrodził się z ramienia Kętrzyńskiej 

Platformy Obywatelskiej w październiku ubiegłego roku. Z dniem 8 listopada 2020 r. 

zostałem oddelegowany do prowadzenia wszelkich rozmów w tym kierunku, 28 listopada 

na moje zaproszenie w gminie Kętrzyn przebywał Minister Obrony Narodowej w rządzie 

Donalda Tuska Pan Tomasz Siemaniek, który również ten pomysł popiera. W miesiącu 

grudniu podjąłem rozmowy ze Starostą powiatu Kętrzyńskiego Michałem 

Kochanowskim, w styczniu wystosowałem pierwsze pismo z prośbą o przeprowadzenie 

konsultacji z samorządami naszego powiatu jak również z organizacjami politycznymi. 

Niestety nie otrzymałem żadnej odpowiedzi. Dopiero po mojej drugiej interwencji 10 

lutego br. otrzymałem informacje, że do wszystkich gmin i organizacji politycznych 

zostało skierowane zapytanie przez Kętrzyńskiego Starostę Pana Michała 

Kochanowskiego, czy jest potrzeba utworzenia na terenie Kętrzyna lub powiatu 

Kętrzyńskiego stacjonarnej jednostki wojskowej. Oczywiście jako przedstawiciel 

Platformy Obywatelskiej jest to nasza decyzja polityczna, ale pragnę byście Państwo 

podjęli stanowisko ponad podziałami politycznymi, gdyż jest to najważniejsze dla 

naszego społeczeństwa. Po pierwsze powinniśmy zadbać o bezpieczeństwo mieszkańców 

naszego miast i powiatu. Po drugie posiadanie takiej jednostki da nam stabilizację i po 

trzecie względy ekonomiczne. Kętrzyn jest miastem wyłączonym z bezpieczeństwa 



ponieważ tutaj nie ma żądnej jednostki wojskowej. Nasze województwo liczy sobie 210 

km granicząc z obwodem Królewieckim z czego 203 km to granica lądowa, a 7 km to 

granica morska. Powiat Braniewski, Bartoszycki, Węgorzewski, Gołdapski posiada 

jednostki wojskowe. Powiat Kętrzyński oraz Mrągowski to jedyne powiaty, które nie 

posiadają stacjonarnego wojska. W razie konfliktu zbrojnego, a wiemy, że Rosja jest 

Państwem agresywnym, my nie mamy żadnego zabezpieczenia wojskowego. Oczywiście 

jest Straż Graniczna jednak ona ma inne cele i zadania. Jest tu dziś ze mną Pan Kapitan 

emerytowany funkcjonariusz Straży Granicznej oraz Cezary Łotys, wspólnie 

rozpracowujemy ten temat.  Proszę by Państwo stanowisko przyjęli pozytywnie, 

Burmistrz Miasta Korsze oraz Komisja wspólna gminy Barciany wyrazili pozytywne 

opinie w tym temacie.  

Radna Marzena Gajek zwróciła się z pytaniem…- czy otrzymaliście Państwo centralnie 

informacje czy uzasadnienie dlaczego na terenie Kętrzyna nie jest planowana budowa 

jednostki?  

Pan Cezary Łotys poinformował, że jednostki wojskowe są cały czas tworzone, powstają 

w różnych częściach Polski. Staramy się wykorzystać szansę by takie miejsce stworzyć na 

terenie powiatu Kętrzyna.  

Jerzy Baranowski poinformował, że obiekt Straży Granicznej,  który usytuowany jest na 

terenie naszego miasta w wypadku wprowadzenia gotowości bojowej przekształca się 

automatycznie w jednostkę wojskową. 

Pan Cezary Łotys stwierdził, iż Straż Graniczna nie posiada ciężkiego sprzętu, nie jest 

szkolona do walki ma za zadanie chronić granice a za bezpieczeństwo naszego kraju 

odpowiedzialne jest wojsko.  

Jerzy Baranowski informuje, iż Straż Jednostki Granicznej posiada zaplecze logistyczne. 

W ich statucie napisane jest wyraźnie, w czasie wprowadzenia gotowości bojowej co 

należy do ich obowiązków.  

Pan Zbigniew Homza informuje, że nasz powiat jest bez profesjonalnego zabezpieczenia 

wojskowego, a  jest to potrzebne do zapewnienia bezpieczeństwa mieszkańcom.  

Rada Wioletta Czech zwróciła się z zapytaniem do Pana Burmistrza …- czy mamy tereny 

w naszym mieście na których można by było utworzyć jednostkę wojskową? 

Burmistrz Ryszard Niedziółka informuje, że żadne pismo nie wpłynęło z takim pytaniem 

więc nie zastanawiałem się nad tym. Na ten moment nie chciałbym wypowiadać się            

w tym temacie.  

Radna Wioletta Czech chce dodać, iż sprawa nie leży w kompetencji rady, jedynie co 

możemy zrobić to wyrazić własną wolę do powstania jednostki wojskowej.   

W dyskusji wzięli udział: 

- Marzena Gajek 

- Jerzy Baranowski 

- Jerzy Baranowski 

- Jerzy Baranowski 

- Ryszard Henryk Niedziółka 

- Wioletta Czech  

Głosowano w sprawie: 

Opinia w sprawie podjęcia stanowiska dotyczącego zlokalizowania na terenie 

Kętrzyna lub innej gminy Powiatu Kętrzyńskiego jednostki wojskowej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 



Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Ryszard Teodor Szymański, Władysław Zarecki 

PRZECIW (2) 

Wioletta Czech, Marzena Gajek 

4. Przedstawienie harmonogramu imprez kulturalnych i sportowych na 2023r 

Przewodnicząca komisji Wioletta Czech przeszła do omawiania punktu 3 

harmonogram imprez kulturalnych i sportowych na 2023r.  

Radni nie wnieśli uwag i zapytań.  

5. Informacja o współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2022r.  

Przewodnicząca komisji Wioletta Czech przeszła do omawiania punktu 4 informacja o 

współpracy miasta Kętrzyn z miastami partnerskimi w 2022r 

Radni nie wnieśli uwag i zapytań.  

6. Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 2022r. 

W tej części posiedzenia komisja jednogłośnie, pozytywnie zaopiniowała przyjęcie 

informacji z wykonania robót publicznych za 2022r. 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie informacji z wykonania robót publicznych za 

2022r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Ryszard Teodor Szymański, Władysław Zarecki 

7. Analiza i ocena informacji z funkcjonowania Straży Miejskiej za 2022r. 

Komendant Straży Miejskiej - Justyna Tomaszewska Kozioł przedstawiła prezentację 

z analizą i oceną informacji z funkcjonowania Straży Miejskiej za 2022 r.  

Radni nie wnieśli uwag. 

8. Opinia projektu uchwały w sprawie:  

8.1. Uchwała w sprawie uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia 

Seniorów” na rok 2023. 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel przedstawił projekt uchwały „ Korpus Wsparcia 

Seniora”  poinformował, iż projekt ma na celu wsparcie osób w wieku od 65 lat, które 

poprawi poczucie bezpieczeństwa i możliwości samodzielnego funkcjonowania w 

miejscu zamieszkania osób starszych poprzez opieki na odległość.  

Radny Jerzy Baranowski zwrócił się z pytaniem …-Jakie kryteria trzeba spełniać by 

taka opaskę otrzymać? 

Zastępca Burmistrza Maciej Wróbel poinformował, iż ze wstępnych ustaleń wynika, 

że zapotrzebowanie jest bardzo duże. Kryteria jakie będzie trzeba spełniać oraz 

weryfikacją osób obdarowanych opaskami zajmie się Pani Dyrektor MOPSU.  Osoby, 

którym chcemy w tym programie udzielić wsparcia to na pewno osoby samotne, 

schorowane, które mogą liczyć tylko na siebie. 

Następnie komisja przystąpiła do głosowania.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Maciej Wróbel 

- Jerzy Baranowski 

- Maciej Wróbel 

Głosowano w sprawie: 

uchwalenia programu osłonowego „Korpus Wsparcia Seniorów” na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 



Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Ryszard Teodor Szymański, Władysław Zarecki 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały.  

8.2 Uchwała w sprawie zmiany uchwały nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie 

z dnia 21 lutego 2019 r. w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych 

przez właścicieli nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania się zebranych 

na terenie nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych. 

Prezes Spółki Pan Wiesław Prusik …. przedstawił kalkulację dotyczącą opłat za odbiór 

i transport nieczystości ciekłych ze zbiorników bezodpływowych oraz za odbiór            

i transport nieczystości z osadników przydomowych oczyszczalni ścieków. Dokonując 

obliczeń do zmiany górnych stawek, wzięto pod uwagę min. koszty przyjęcia ścieków 

bytowych dowożących pojazdami asenizacyjnymi do punktów zlewowych wynosi 

11,78 zł/ m3 oraz osadu ściekowego w kwocie 23,56 zł/m3, wzrost ceny paliw i energii 

oraz innych czynników kosztotwórczych niezbędnych do realizacji tego 

przedsięwzięcia.  Stawka, którą ustala Rada Miasta przy analizie obecnych kosztów nie 

pokrywa obecnych opłat, ważne jest by spółka nie ponosiła na ten moment strat. 

Radna Marzena Gajek.. twierdzi, iż kalkulacja, która została przedstawiona nie jest 

naliczona rzetelnie.  

W dyskusji wzięli udział: 

- Marzena Gajek 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr VII/58/2019 Rady Miejskiej w Kętrzynie z dnia 21 lutego 2019 r. 

w sprawie ustalenia górnych stawek opłat ponoszonych przez właścicieli 

nieruchomości za usługi w zakresie pozbywania się zebranych na terenie 

nieruchomości odpadów komunalnych oraz nieczystości ciekłych.. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Ryszard Teodor Szymański 

PRZECIW (2) 

Marzena Gajek, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Edward Mitros 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

8.3 ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 208124N ulicy Ogrodowej. 

Naczelnik Wydziału Monika Bepirszcz -Wingrowicz omówiła projekt uchwały …- 

poinformowała, że ulica ogrodowa zmieniła kategorie z drogi powiatowej na drogę 

gminną. Pas drogowy obejmował działki nr: 270, 346/1 obręb 7 ewidencji gruntów 

miasta Kętrzyn. Przygotowując inwestycje drogową budowy i przebudowy ul. 

Ogrodowej wraz z budową infrastruktury towarzyszącej w mieście Kętrzyn , część 

działek została podzielona tak aby dostosować stan faktyczny do stanu prawnego. 

Podział działek odbył się na podstawie ustawy z dnia 10 kwietnia 2003 r.                        

o szczególnych zasadach przygotowania i realizacji inwestycji w zakresie dróg 

publicznych. Działką nadano nowe numery.  

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 



ustalenia przebiegu drogi gminnej nr 208124N ulicy Ogrodowej..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Ryszard Teodor Szymański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Władysław Zarecki. 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

8.4 Uchwała w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących          

w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską 

Kętrzyn. 

1) Autopoprawka do uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych 

obowiązujących w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę 

Miejską Kętrzyn. 

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania projektu autopoprawki. 

W dyskusji wzięli udział: 

- Kamila Wybraniec 

Głosowano w sprawie: 

Autopoprawka do uchwały w sprawie określenia przepisów porządkowych 

obowiązujących w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę 

Miejską Kętrzyn..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Ryszard Teodor Szymański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Władysław Zarecki 

Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt autopoprawki. 

2) Uchwała w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących                      

w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn 

wraz z autopoprawką. 

Komisja Gospodarki Komunalnej po omówieniu przepisów porządkowych 

obowiązujących w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę 

Miejską Kętrzyn przystąpiła do opiniowania projektu uchwały wraz z autopoprawką. 

Głosowano w sprawie: 

Uchwała w sprawie określenia przepisów porządkowych obowiązujących                       

w publicznym transporcie zbiorowym organizowanym przez Gminę Miejską Kętrzyn 

wraz z autopoprawką. 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 



Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Ryszard Teodor Szymański, Władysław Zarecki 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały wraz                        

z autopoprawką.  

8.5. udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego 

– Gospodarka Odpadami. 

Skarbik Kamila Wybraniec przedstawiła uchwałę w sprawie udzielenia pomocy 

finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego – Gospodarka Odpadami. 

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

udzielenia pomocy finansowej dla Kętrzyńskiego Związku Międzygminnego – 

Gospodarka Odpadami..  

Wyniki głosowania 

ZA: 7, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (7) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Ryszard Teodor Szymański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Władysław Zarecki 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

8.6 Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 

2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

Skarbnik Kamila Wybraniec przedstawiła szczegóły w sprawie zmiany uchwały Nr 

LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r., w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034. 

Radni nie wnieśli uwag i przystąpili do głosowania projektu uchwały. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały Nr LXVI/505/2022 z dnia 29 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2023-2034..  

Wyniki głosowania 

ZA: 6, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (6) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Ryszard Teodor Szymański, Władysław Zarecki 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Wioletta Czech, Marzena Gajek 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

8.7 Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023. 

Komisja zapoznała się i omówiła powyższy projektem uchwały.  

Radni nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie: 



zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2023..  

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Edward Mitros, Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, 

Ryszard Teodor Szymański 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Wioletta Czech, Marzena Gajek, Władysław Zarecki 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

 

8.8 Uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku o poparcie przez Radę Miejską w 

Kętrzynie petycji Stowarzyszenia Aktywne Mazury skierowanej do Ministra 

Infrastruktury. 

Komisja zapoznała się z projektem uchwały. Radni nie zgłosili poprawek. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia wniosku o poparcie przez Radę Miejską w Kętrzynie petycji 

Stowarzyszenia Aktywne Mazury skierowanej do Ministra Infrastruktury 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Ryszard Teodor Szymański, Władysław Zarecki 

Komisja pozytywnie zaopiniowała powyższy projekt uchwały. 

9. Informacje, zapytania i wolne wnioski. 

Brak zapytań i wolnych wniosków.  

     10.Przyjęcie protokołu nr 76/2023. 

Głosowano w sprawie: 

 Przyjęcie protokołu nr 76/2023 

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

 ZA (8) 

 Jerzy Baranowski, Zenon Buraczek, Wioletta Czech, Marzena Gajek, Edward Mitros, 

Andrzej Eugeniusz Niedźwiecki, Ryszard Teodor Szymański, Władysław Zarecki 

11. Zamknięcie posiedzenia.       

                                                                                      

Wiceprzewodnicząca 
Rady Miejskiej w Kętrzynie 

Przewodnicząca 

Komisji Gospodarki Komunalnej 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 

 

(-) Wioletta Czech 
Protokołowała: Karolina Domasiewicz 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 

 



 
 


